
Sprawozdanie z prac Komisji Gospodarki d+- omunalnej, 
Ochrony ~rodowiska i Ladu Przestrzennego za rok 2019 - ,- 
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1. Pan Zbigniew Nowak - Przewodniczqcy Komisji, ! '.Wpt 2 1 -@-, aft4 
2. Pan Jacek Kubicki - Zastgpca Przewodniczqcego Komisji, 
3. Pan Stanislaw Bartczak - Czlonek Komisji, , !?'? 

! I .......... 
4. Pan Zdzislaw Duda - Czlonek Komisji, I - .  ---- 
5. Pani Zdzislawa G6rska - Czlonek Komisji, 
6. Pan Mieczyslaw Krombach - Czlonek Komisji, 
7. Pan Zbigniew Kucharek - Czlonek Komisji, 
8. Pan Pawel Najda - Czlonek Komisji. 

Na posiedzenia Komisji zapraszani byli m.in.: Burmistrz Miasta IUodzka 
Pan Michal Piszko, Zastqpca Burmistrza Pan Wieslaw Tracz, Skarbnik Gminy 
Miejskiej Klodzko Pani Wioletta Srokowska-Chrniel, Prezes Zakladu Administracji 
Mieszkaniami Gminnymi Pan Tomasz Pelynski, Prezes Wodociqgg6w Klodzkich Pan 
Waldemar Bicz, Pan Leszek Pietkiewicz Z-ca Prezesa Wodociqgtg6w Klodzkich, 
Kierownik Wydzialu Gospodarki Mieniem Gminnym i Planowania Przestrzennego 
Urzqdu Miasta Pani Bogumila Bahranowska, Kierownik Wydzialu Iniynierii 
Miejskiej i Ochrony Srodowiska Urzedu Miasta Pani Weronika Barahka- 
Grabowska, Zast9pca Kierownika Wydzialu Iniynierii Miejskiej i Ochrony 
~rodowiska Urzqdu MiastaPan Pawel Stec. 

Na posiedzeniach Komisji w roku 2019 byly poruszane m.in. takie tematy jak: 
,,Strategia Ronvoju Sudety 2030", Burmistrz Pan Michal Piszko odniosl siq 
do przedmiotowego dokumentu i poruszyl problem r6wnomiernej dystrybucji 
Srodkow dla obszaru Wojewodztwa DolnoSlqskiego. Przyjqcie tego dokumentu 
ma na celu zatrzymanie procesbw negatywnych, ktbre wywolujq niekorzystne 
skutki dla poludniowej czqici Wojewbdztwa. Obszar ten w ubieglych latach 
otrzymywal mniejsze Srodki finansowe w ramach programow unijnych; 
informacje o stanie i ochronie Srodowiska a takie czystoici powietrza 
na terenie Gminy Miejskiej Klodzko. Poruszano problematykg monitoringu 
czystoSci powietrza. Burmistrz Pan Michal Piszko poinformowal, 
i e  przystqpiono do projektu z 12 gminami. Wnioski zloiono do Urzqdu 
Marszalkowskiego o pozyskanie irodkbw na ten cel; 
informacja o stanie mienia komunalnego Gminy Miejskiej Klodzko. 
Kierownik Wydzialu Gospodarki Mieniem Gminnym i Planowania 
Przestrzennego Urzqdu Miasta Pani Bogumila Bahranowska wyjainila, 
ze prowadzona jest polityka stopniowej prywatyzacji lokali komunalnych 
na rzecz najemc6w przy jednoczesnym zabezpieczeniu niezbqdnego zasobu 
mieszkaniowego umozliwiajqcego zaspokojenie potrzeb mieszkaniowych 
rodzin o najniiszym dochodzie; .- 



realizacja zadah z zakresu zabezpieczenia sezonu zimowego. Zastqpca 
Kierownika Wydziah Iniynierii Miejskiej i Ochrony ~rodowiska Urzedu 
Miasta Pan Pawel Stec poinformowal, ze zabezpieczenie sezonu realizowane 
bylo w oparciu o trzy urnowy: 
1. akcja zima, 
2. utrzymanie zieleni miejskiej, 
3. utrzymanie drbg w okresie zimowym i po nim, 
a t a k e  wspomnial, ze w okresie zimowym wystqpily trudnoici z marznqcym 
deszczem jak rbwniez po roztopach gdy dochodzilo do oblodzeri. Shiby mialy 
wtedy problemy z utrzymaniem bezpiecznego stanu jezdni na podjazdach 
i zjazdach; 
przyjecia sprawozdah sp6iek Gminy Miejskiej Klodzko za rok 2018 
,,Wodociqgbw Klodzkich' i Zakiadu Administracji Mieszkaniami Gminnymi; 
przygotowania Gminy Miejskiej Klodzko do sezonu zimowego 2019/2020; 
opiniowanie projektu budietu Gminy Miejskiej Klodzko na rok 2020. Skarbnik 
Gminy Miejskiej Klodzko Pani Wioletta Srokowska-Chmiel poinformowala, 
i e  dochody planowane sq na poziomie 131 mln a wydatki w wysokogci 
135 mln. Rok 2020 w planach przynidsl wielki skok wydatk6w biezpych. 
Wzrost wydatkdw bieiqcych zwiqzany jest z ponoszonymi kosztami 
na oiwiatq. 

Na posiedzeniach Komisji pozytywnie zaopiniowano projekty uchwal, 
ktbre dotyczyly m.in.: 
w sprawie przyjecia ,,Strategii Rozwoju Sudety 2030"; 
w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie miasta Klodzka; 
w sprawie przyjqcia programu opieki nad zwierzqtami bezdornnymi 
oraz zapobiegania bezdomnoici zwierqt na terenie Gminy Miejskiej Klodzko; 
w sprawie wyboru metody ustalania oplaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi, ustalenia stawki takiej oplaty oraz stawki oplaty za pojemnik 
o okreilonej pojernnogci; 
w sprawie uchwalenia ,,Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
obszaru polokonego miqdzy obwodnicq miasta Klodzka, ulicami Dusnickq, 
Letnia, i terenami rolniczymi"; 
w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Klodzko na lata 
2020-2029; 
w sprawie przyjecia uchwaly budzetowej na rok 2020. 

Komisja opiniowala projekty uchwal, przyjmowala sprawozdania z realizacji 
zadati i programdw realizowanych przez wydzialy Urzedu Miasta, jednostki 
organizacyjne Gminy oraz spblki Gminy. 

Poruszana problematyka przez czlonkbw komisji oraz zaproszonych goSci byla 
rzeczowa i merytoryczna prowadzona w milej i zyczliwej atmosferze. 
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